
 
 

Bestyrelsesmøde  
 
 

Tid:  09.01.2025 via. Teams.  
Til stede:  Jakob Christensen (JC), Lars Pinborg (LP), Henning Piilgaard Hansen (HPH), Harald Settergren 

Møller (HSM), Christoph Patrick Beier (CB) Elena Gardella (EG). 
 
Afbud:  Maria Miranda (MM) 
 
 
Referat 
 
Dagsorden 
 
1. Økonomi  

 
CB: Der er nogle hængepartier med Lægeforeningen (LF). Der må ikke være overskud fra møderne. Der skal 
afleveres et regnskab til sponsorerne, for ellers skal der betales penge tilbage. Der er ikke modtaget 
regnskab endnu for flere møder, og vi afventer at LF melder tilbage, så vi kan stå på god fod med 
sponsorerne. HPH vil kontakte Gitte fra LF, så vi i hvert fald kan får et regnskab for efterårsmødet. LP 
fortæller, at man ikke længere kalder det sponsorer. CB fortæller, at man i stedet for sponsorater, tilbyder 
at medicinfirmaer kan købe en stand til mødet, og på den måde være med til at finansiere møderne, og 
sponsoraterne dermed skal udgøre en mindre til af finansieringen.  
HPH vi også kontakte Gitte fra LF angående årsregnskab.  
 
 
2. Lennart Grams Mindefond til Epileptologisk Forskning (obligatorisk punkt)  
 
Janne Auning Hansen har ansøgt og er blevet godkendt. Der udbetales 30.000kr, og bestyrelsen har 
godkendt ansøgningen. HPH vil sende videre til Gitte fra LF angående udbetaling.   

 
 

3. Forårsmøde 2025 
 
Programmet er næsten på plads. Der mangler ph.d. studerende til oplæg om fredagen. EG og CB har begge 
en ph.d.-studerende der kan komme og holde oplæg. Det aftales at EG og CB sender informationer til JC.  
JC har også fået en repræsentant fra STSP til at holde et oplæg om kørselsforbud. Programmet vil blive 
opdateret.  
 
 
 
 
 
 



4. Efterårsmøde 2025 (forslag til program) (Alle) 
 
Dato 7/11. 
Der har været forslag om AI. JC forslår at lade sig inspirere af nyligt møde i Colorado hvor professor Sandor 
Beniczky deltog. LP har programmet fra mødet. Tidligere brainstorm fra bestyrelsesmødet i juni sendes 
rundt af HSM. Mødet holdes på Rigshospitalet.  
 
5. RKKP – (Alle) 
 
Er sendt i høring, og der afventes høringssvar.  

 
6. National Behandlingsvejledning for Epilepsi – hjemmeside og opdatering (Alle) 
 
JC er sammen med Gitte fra LF i gang med at finde et sted vi kan være. Oplægget er, at mødet kan afholdes 
på en 1 dag. Økonomien er endnu ikke helt på plads.  

 
 
7. Epilepsisatsningen – opfølgning - Filadelfia, DES og Epilepsiforeningen (Alle)  
 
JC, HPH og EG deltog. Der er efterspørgsel på informationsmateriale til bostederne. Fokus bliver 
formentligt, at øge kvaliteten på bostederne. Der mangler en samlet evaluering af forløbet.  
 

 
8. Kørselsvejledning – indlæg med Epilepsiforeningen 
 
CB fortæller at mødet med Mai Mercado blev aflyst. Der er planlagt et nyt møde omkring vinterferien. JC 
har haft kontakt til STPS omkring reglerne for Gruppe 2 der kan være svære at tolke.  

 
 
9. Dato til næste bestyrelsesmøde 
 
Næste bestyrelsesmøde bliver onsdag 26.02.2025 kl. 15:30. 

 
10. Evt. 

 
Der er genvalgt til bestyrelsen for CB, HPH og MM. MM har fravær, men CB og HPH genopstiller. Der tales 
om at udvide bestyrelsen så yngre kollegaer kan komme ind. LP lufter også muligheden for at en epilepsi 
sygeplejerske kunne træde ind i bestyrelsen. Det aftales at lægge det op til diskussion.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Referent: Harald Settergren Møller 09.01.2025 

 


